
   
 

Gemeenteraad Sliedrecht  
Artikel 39: Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W  
 
Datum: 20 december 2022  
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid Jongeneel / burgerraadslid Stierman  
Fractie: Slydregt.NU  
 
 
Onderwerp: Verhoging tarieven Qbuzz  
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen vier weken schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller. De termijn van vier weken start nadat de vragen op digitale 
wijze ter beschikking van de voorzitter van de raad zijn gesteld. 
 
 

1. Hoe is het College van B&W geïnformeerd door Qbuzz over de verhoging van de 
tarieven voor het openbaar vervoer? 

2. Hoe kijkt het College van B&W naar de verhoging van de tarieven van het 
Openbaar Vervoer door Qbuzz? 

3. Is het College van B&W van mening dat de verhoging van de tarieven van Qbuzz 
reizigers demotiveert om gebruik te maken van het Openbaar Vervoer en dat de 
reiziger daardoor nu sneller de auto zal gebruiken? 

4. Hoe kijkt het College van B&W naar het feit dat reizigers in 2023 vijf euro tarief 
moet betalen om een fiets mee te kunnen nemen in de trein? 

5. Heeft het College van B&W gesproken met de provincie over de verhoging van 
de tarieven voor het Openbaar Vervoer door Qbuzz? 

6. Gaat het College van B&W actie ondernemen naar aanleiding van de verhoging 
van de tarieven voor het Openbaar Vervoer door Qbuzz? 

 
 
Toelichting: https://sliedrecht24.nl/vervoerder-qbuzz-verhoogt-tarieven-voor-openbaar-
vervoer/?cn-reloaded=1 
 
 
Ondertekening en naam raadslid, 
 
Mark Jongeneel  
Danny Stierman  
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